
 
 

Fråga till För- och grundskolenämndens ordförande Fredrik Stenberg 

2018-02-05 

 

 

Jobbar kommunen för att få till ett pedagogiskt basår i kommunen? 

 

Personalförsörjningen kommer att vara en stor utmaning för skolan 

här framöver. Tillgången på lärare är inte i närheten av det behov som 

kommer att finnas. För- och grundskolekontoret har varit i London på 

rekryteringsresa för att locka lärare till kommunen. Men jag ställer 

mig frågan. Hur aktiv är man på hemma plan? Vi har många olika 

akademiker i kommunen som skulle kunna tänka sig att jobba inom 

skolan. Men de saknar detta med pedagogiske. Det är nu några år 

sedan som Umeå Universitet erbjöd pedagogiskt basår för de med 

akademisk examen.  

 

Mina frågor är följande: 

 

- Vad har nu för dialog i dag med Umeå Universitet för att få till 

ett pedagogiskt basår? 

 

- Hur ser du själv på denna möjlighet för att kunna få fler lärare 

till skolan? 

 

 

Jens Wennberg 

(L) 
 

 


